
 

Protokół Nr 10/2019 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                  

i Transportu w dniu 19 listopada 2019 r. 

 

   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane przez: 

Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym proponowanym 

porządkiem posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady IX sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 127/2019 Wójta Gminy Brańsk z dnia 15 listopada 2019r. w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady IX sesji Rady Gminy Brańsk - 

wyrażenie opinii w tej sprawie. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, 

ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 

                                                                                                                 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty                

i Transportu wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu – obecni wszyscy: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 

2. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 

4. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 

5. Anna Czesława Żero   Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 

2. Grażyna Płonowska   Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 

3. Elżbieta Janina Szymańska  Sekretarz Gminy 

4. Monika Agnieszka Dygas  Skarbnik Gminy 

5. Monika Falkowska   Kier. Ref. RŚ 

 

Ad.1 Przewodniczący obrad otworzył posiedzenie powitał przybyłych na posiedzenie 

członków Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu oraz osoby 

zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność 

posiedzenia i podejmowania decyzji.  

 

Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał proponowany porządek posiedzenia i zwrócił się 

do członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków 

poddał pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisja w głosowaniu jawnym głosami 5 -za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 zaproponowany porządek posiedzenia przyjęła                 

w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady IX sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 127/2019 Wójta Gminy Brańsk z dnia 15 listopada 2019r. w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady IX sesji Rady Gminy Brańsk - 



wyrażenie opinii w tej sprawie. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 Analiza projektów uchwał pod obrady IX sesji Rady Gminy Brańsk. 

(Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 127/2019 Wójta Gminy 

Brańsk z dnia 15 listopada 2019r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod obrady IX 

sesji Rady Gminy Brańsk):  

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r., przedstawiła Pani 

Monika Agnieszka Dygas Skarbnik Gminy wraz z uzasadnieniem. 

 

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów:„za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata          

2019-2024 przedstawiła Pani Monika Agnieszka Dygas Skarbnik Gminy wraz             

z uzasadnieniem. Poinformowała, że oprócz zmian, które wynikają ze zmian               

w budżecie wprowadza się zmiany w zadaniach inwestycyjnych dotyczące 

przebudowy dwóch dróg gminnych:  

- zwiększono nakłady na realizację zadania „ Przebudowa drogi gminnej na działce nr 

geod. 28 w obrębie miejscowości Poletyły i nr geod. 354 w obrębie miejscowości 

Świrydy”. Łączne nakłady finansowe w kwocie 1 558 720,00 zł. W roku 2019 r. 

przeprowadzono postępowanie przetargowe na realizację zadania, a w roku 2020 

nastąpi zakończenie realizacji zadania. 

-zrezygnowano z realizacji zadania „ Przebudowa drogi gminnej Nr 108239B 

Kiersnowo - Dębowo”.  

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

   Wójt Gminy Pan Andrzej Jankowski odczytał Protokół zebrania wiejskiego Sołectwa 

Kiersnowo podczas którego mieszkańcy podjęli decyzję o wystąpieniu do Wójta Gminy 

Brańsk w sprawie podjęcia działań w kierunku wykonania drogi gminnej Kiersnowo-Dębowo  

o szerokości asfaltu 5m, poboczy oraz rowów. Następnie Wójt poinformował, że w związku   

z decyzją mieszkańców i zbyt wysokimi cenami ofert w przetargach na wykonanie drogi, 

inwestycja została wycofana z budżetu gminy, w tym roku i planuje się złożyć na nią wniosek 

w roku przyszłym z dofinansowaniem ze środków Unijnych w wysokości 80%. 

 

Komisja RGOBiT pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za” 5, 

„przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

    

Komisja wydała pozytywną Opinię Nr 13/8/2019 w sprawie projektów uchwał pod obrady IX 

Sesji Rady Gminy Brańsk. (Opinia stanowi  załącznik do oryginału protokołu). 

 

 

Ad. 4  Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok: 

 

Inspektor Biura Rady Pani Alina Adamczyk przypomniała  o zadaniach i przedmiocie 

działania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu, ujętych      

w Regulaminie Komisji. 

Następnie odczytała projekt planu pracy Komisji na 2020 rok. 

Po dyskusji, Komisja Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu przyjęła 



plan pracy Komisji na 2020 rok w brzmieniu: 

PLAN PRACY 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu na 2020 rok. 

I kwartał 2020 roku 

1. Analiza sytuacji w oświacie, w tym likwidacja lub reorganizacja gminnych jednostek 

organizacyjnych: 

- ilość uczniów i nauczycieli w szkołach, 

- koszty dowozu do szkół, 

- koszty utrzymania szkół, 

- kwoty dofinansowania do podręczników. 

2. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy /w zależności od potrzeb/. 

3. Opiniowanie i rozpatrywanie spraw przekazanych komisji przez radę, wójta lub inne 

komisje. 

II kwartał 2020 roku 

1. Kontrola wykonania uchwał Rady Gminy Brańsk podjętych w 2019r.  

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z Opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej za 2019 rok. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, rocznego sprawozdania finansowego 

instytucji kultury za 2019r. zapoznanie się z informacją o stanie mienia jednostki 

samorządu terytorialnego: 

a) wyrażenie opinii w tej sprawie. 

4. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy /w zależności od potrzeb/. 

5. Opiniowanie i rozpatrywanie spraw przekazanych komisji przez radę, wójta lub inne 

komisje. 

III kwartał 2020 roku 

1. Kontrola wybranej inwestycji z lat 2018-2020. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. 

3. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy /w zależności od potrzeb/. 

4. Opiniowanie i rozpatrywanie spraw przekazanych komisji przez radę, wójta lub inne 

komisje. 

IV kwartał  2020 roku 

1. Analiza projektu budżetu gminy i zamierzeń gospodarczych na 2021 rok                 

oraz wyrażenie opinii o projekcie. 

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

3. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2020 roku. 

4. Opiniowanie projektów uchwał rady gminy /w zależności od potrzeb/. 

5. Opiniowanie i rozpatrywanie spraw przekazanych komisji przez radę, wójta lub inne 

komisje. 

    

Ad. 5  Zapytania i wolne wnioski: 

 

 Na pytanie radnego Pana Witolda Antoniego Sierockiego o budynki szkół już zamkniętych, 

Wójt Gminy poinformował, że są dwie osoby zainteresowane kupnem budynku po 

Gimnazjum w Glinniku.  

Następnie Wójt Gminy m.in. powiedział - „źle wygląda budżet na szkoły, inwestycji nie 

będzie w gminie, nie będziemy zadłużać gminy, w tej chwili brakuje 960.000zł.(różnica          

w planie między rokiem 2019 a 2020). Gminy nie stać na wyłożenie 1 mln.zł z budżetu         

na dofinansowanie Projektu na drogi. Przystępować będziemy tylko do Projektów                        

z dofinansowaniem zewnętrznym 80%-90%, bez zadłużania gminy. W przyszłym roku, 

dokończymy tylko zadania rozpoczęte z Powiatem. Reszta zadań będzie realizowana            

we własnym zakresie, zostanie uruchomiony węzeł do betonu i rozpoczniemy budowę dróg 

takich do 1 km,  będziemy rozmawiać też z dyrektorami szkół, aby nie było godzin 

zastępczych w szkołach. Takie zastępstwa generują dodatkowy wydatek dla gminy                 



w wysokości 300tys. rocznie. Musimy znaleźć inne rozwiązania i rezygnować z tego,            

co niekonieczne. Boiska szkolne będziemy remontowali sami przy pomocy mieszkańców 

danej wsi i rodziców dzieci uczęszczających do szkoły w ramach współpracy”. 

 

   Na pytanie radnej Pani Elżbiety Moczulskiej czy zostały już ustalone stawki na wynajęcie 

sprzętu gminnego i w jakiej wysokości? 

   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że stawki zostały przyjęte zarządzeniem Wójta, są osoby 

zainteresowane  wynajmem, kilka faktur zostało już wystawionych. Stawki zostaną 

udostępnione sołtysom i na tablicach ogłoszeń w sołectwach. 

   Pani Monika Falkowska Kier. Ref. RŚ, dopowiedziała, że stawki zawierają koszy sprzętu        

i operatora. 

 

  Na pytanie radnej Pani Elżbiety Moczulskiej o planowany termin zbiórki folii? 

 

   Odpowiedzi udzieliła Pani Monika Falkowska Kier. Ref. RŚ, że terminy zbiórki folii będą 

ustalane przez Firmę IWO indywidualnie dla sołectwa, gdy urząd zostanie, o tym 

poinformowany przekaże informacje sołectwom. 

 

   Na prośbę radnej Pani Elżbiety Moczulskiej ustalono, że w trakcie najbliższej sesji radni 

wyjadą w teren, aby zobaczyć zakupione sprzęty, w tym węzeł do produkcji betonu                   

i zrealizowaną inwestycję - Stację uzdatniania wody w Brzeźnicy. 

 

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 948 

zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/ Alina Adamczyk 

                                                                                               Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                            /-/ Marek Brzozowski 

 

 

        

 

 

 


